
Protokół nr 74 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 14.04.2025 

 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin,  14.05.2025 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 23.04.2025 

4. Uchwała nr 247/2025 – „Noc Dziecka” współorganizacja imprezy z okazji Dnia Dziecka 

5. Wnioski po szkoleniu wyjazdowym dla RO 

6. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców (dyżur). 

- dźwig na budowie przy ul. Granitowej 

- Chełmińska: pasy, prędkość, koszenie 

- stanica Regalica 

7. Analiza bieżących ALERTÓW. 

- Strategia Szczecin2035 

- MPZP „Podjuchy Radosna” 

8. Wolne wnioski i postulaty. 

 

 

 

  Ad.1. 

Przewodnicząca stwierdziła kworum 8 osób– zgodnie z listą obecności. 

  Ad.2. 

Przyjęto porządek obrad 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Przybyła radna Sabina Adamowicz 

  Ad.3. 

Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

  Ad. 4. 

Noc Dziecka DK Krzemień wstęp wolny, dofinansowanie w wysokości 2000,00 zł z budżetu RO 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

  Ad. 5. 

Przewodnicząca poruszyła 2 tematy: 

- dostęp do uchwał i protokołów z posiedzeń RO w trybie informacji publicznej 



- współpraca RO z wydziałem zarządzania kryzysowego i ochrony ludności w świetle Ustawy o 

ochronie cywilnej ( schrony, zabezpieczenia, alarmy). 

- Informacje dotyczące nowych Statutów Rad Osiedli. 

  Ad. 6. 

- mieszkanka zgłosiła zastrzeżenia do sposobu zabezpieczenia dźwigu na budowie 

(Marmurowa/Granitowa). Po wizji lokalnej oraz rozmowie z kierownikiem budowy nie stwierdzono 

potrzeby interwencji. 

- ulica Chełmińska,  zgłoszono nadmierną prędkość - informacja zostanie przekazana do właściwego 

wydziału z prośbą o ustalenie sposobu zmniejszenia zagrożenia ( spowalniacze, pasy na przejściu, 

forma dowolna), podczas wykaszania pobliskiego terenu pominięto pas przy jezdni (pióropusz) 

informacja dla ZUK 

- Projekt Stanicy na Regalicy z budżetem wykonawczym przekraczającym budżet SBO (zajmujący 2 

miejsce) nie został wykonany. RO podejmie próby uwzględnienia tej pozycji w przyszłorocznym 

budżecie miasta. Równocześnie będziemy wspierać wszelkie inicjatywy „oddolne” (społeczne) 

zmierzające do realizacji tego projektu. 

 

 Radny Dominik Janas opuścił zebranie. 

 

  Ad. 7. 

- do 02.06.2025 trwają konsultacje dotyczące Strategii Miasta Szczecina 2035. Przewodnicząca 

zwróciła się z prośbą do Radnych aby promować na swoich mediach/ stronach internetowych 

informacje o możliwości brania udziału w konsultacjach. 

- istnieje możliwość wnoszenia uwag do tworzonych obecnie MPZP – w tej chwili „Podjuchy 

Radosna” do 09.06.2025. Ponowna prośba o udostępnianie i przekazywanie mieszkańcom. 

 

  Ad. 8. 

Następne posiedzenie RO zgodnie z grafikiem zebrań (za 3 tygodnie) 04.06.2025 w DK Krzemień o 

godzinie 18.40. 

Zakończono zebranie. 

 

 

 


